
 
 

Notulen MR vergadering en overlegvergadering 

 
Dinsdag, 10 oktober 2023 

Aanwezig: Marc Blaauw, Marina Zuidam, Laurens Niëns, vanaf 17.30 uur Maarten Schoon 

Afwezig: Sophia Maliepaard & Willy Plum 

 

start 16:30 uur MR vergadering 

1. Opening 

2. Vaststellen agenda 

3. Notulen 5 september 2023 is vastgesteld 

a. Actielijst: doorgenomen en bijgewerkt 

4. Vergadermomenten dit schooljaar, vergaderingen worden nu ingepland op de 

woensdag. Aangepaste schema staat op de teams-omgeving van de MR, inclusief 

een schema voor roulerend notulist zoals afgesproken in de vergadering van 5 

september. 

5. MS teams omgeving MR  

Iedereen heeft toegang tot de MS teams omgeving van de MR. De mappenstructuur 

wordt toegelicht, deze komt overeen met de Google drive mappen structuur. Voorstel 

is dat Maarten toegang krijgt tot een map waarin hij de documenten kan plaatsen die 

tijdens een vergadering besproken, goedgekeurd of ter info zijn. 

6. Protocol medicijnverstrekking & Medisch Handelen-> ter instemming. De tekstuele 

aanpassingen worden besproken 

  

17:30 - Start overlegvergadering met directie (en evt. afvaardiging bestuur) 

1. Opening en welkom 
 

2. Protocol medicijnverstrekking & Medisch Handelen-> ter instemming 
MR stemt in met in achtneming van de tekstuele aanpassingen die zijn besproken in 
de vergadering en nagestuurd worden door de Marieke naar Maarten 
 

3. HB onderwijs 
a. Subsidie aanvraag HB onderwijs via SPPOH 

Aanvraag is gedaan door SPPOH namens 17 besturen in de regio. 
Meegeschreven over de overgang PO naar VO, en expertise delen van SBO 
Bonte Vlinder en BS Kronenburgh voor andere scholen in de regio. Doel om 
de handelingsverlegenheid in het veld te verminderen. Voor het schooljaar 
23/ 24 is de subsidie aanvraag gedaan. 
Daarnaast is Maarten bezig met de transitie om op fasegewijze manier de 
afbouw van de extra vrijwillige ouderbijdrage te realiseren. Daarvoor is de 
discussie gestart over ‘geld volgt leerling’ in de regio. Aangezien dit niet 
wettelijk is vastgelegd en Kronenburgh een zij-instroom school is, waardoor 
de school de financiering van de leerlingen mist die tijdens het schooljaar 
instromen. Vanuit de extra vrijwillige ouderbijdrage wordt dit nu opgevuld. 
Maarten legt uit hoe hij de extra vijwillige ouderbijdrage wil afbouwen, onder 



voorbehoud dat de subsidie-aanvraag wordt gehonoreerd en de regionale 
afspraak gemaakt wordt dat ‘geld volgt leerling’ in het basis onderwijs. Deze 
afspraak is al wel binnen het voortgezet onderwijs gemaakt in de regio. 
 

b. Relatie/discussie met SPPOH 
 
 

4. Wat verder ter tafel komt  

Mededelingen vanuit Maarten:  

• Na de herfstvakantie start er een nieuwe collega, die is een bevoegde docent en die 

neemt onder andere de klas van Olga over. 

• Op 24 oktober zijn de sollicitatiegesprekken gepland voor de functie van adjunct 

directeur. Het is nu niet duidelijk hoeveel kandidaten worden uitgenodigd. De 

gesprekken zijn tussen 15.00-18.00 uur. Maarten nodigt de MR uit om met 1 ouderlid 

deel te nemen aan de gesprekken. De MR heeft geen formele rol in deze 

selectieprocedure voor adjunct directeur. 

• Daarnaast is er een vacature voor Intern Begeleider, hierbij nodigt Maarten ook de 

MR uit voor deelname aan de gesprekken. Hiervoor is nog geen datum bekend. 

• Maarten legt een voorstel voor over telefoonvergoeding voor de leerkrachten. Dit is 

een voorgenomen MT besluit van 5 oktober. In deze vergadering wordt het voorstel 

niet besproken, maar komt op de volgende vergadering op de agenda. 

• De evaluatie van de TSO komt eraan, deze wordt uitgezet bij de leerkrachten en 

ouders. 

• Het jaarplan komt volgende vergadering op de agenda, dit is ter informatie. 

 

5. Rondvraag en Sluiting 

Vraag over de vergaderdata richting Maarten, de woensdagen kan hij ook. 

 


